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Pitanja postavljena predsjedatelju Vijeća ministara BiH: 

1. “Zašto Vijeće ministara BiH ne implementira preporuke revizije koje se svake godine 

navode u izvješćima o reviziji financijskog poslovanja institucija BiH?  

2. Zašto se Vijeće ministara BiH oglušuje o mnogobrojne zaključke obaju domova 

Parlamentarne skupštine BiH u vezi s popravljanjem stanja u upravljanju, trošenju i 

raspolaganju javnim novcem? 

3. Kada će Vijeće ministara BiH početi s razmatranjem i postupanjem po negativnim 

revizorskim izvješćima i izvješćima s rezervom u pogledu financijskog poslovanja 

institucija BiH koje je utvrdio Ured za reviziju institucija BiH? 

4. Što će Vijeće ministara učiniti na otklanjanju nedostataka iz Izvješća o reviziji 

Izvješća o izvršenju Proračuna institucija BiH za 2011. godinu, koje je dobilo 

negativno mišljenje revizije?” 
 


